

# AANB 2023 Regional Meetings

## Rencontres Régionales d'AANB 2023

### You're Invited!

We invite you to attend the nearest regional meeting of the Agricultural Alliance of New Brunswick. To ensure proper planning, we kindly request all producers to register beforehand using the link that will be sent out in October. The meeting will be held in person unless the registration count falls below 5, in which case it will be conducted via Zoom.

**Region 1 (Grand Falls):** November 1st, 1 pm - 3 pm (via ZOOM)

**Region 2 (Bathurst):** October 30th, 1 pm - 3pm (via ZOOM)

**Region 3 (Moncton):** October 30th, 6 pm - 8 pm

**Region 4 (Sussex):** November 2nd, 1 pm - 3 pm

**Region 5 (Fredericton):** November 2nd, 6 pm - 8 pm

**Region 6 (Wicklow):** November 1st, 6 pm - 8 pm

If you are not sure which region you are in, please call the office at (506) 452-8101.



### Vous êtes invités!

Nous vous invitons à participer à la plus proche réunion régionale de l'Alliance agricole du Nouveau-Brunswick. Afin d'assurer une bonne planification, nous demandons à tous les producteurs de s'inscrire à l'avance en utilisant le lien qui sera envoyé au mois d'octobre. La réunion se tiendra en personne, sauf si le nombre d'inscriptions est inférieur à 5, auquel cas elle se déroulera via Zoom.

**Région 1 (Grand-Sault):** 1 novembre de 13 H à 15 H (via ZOOM)

**Région 2 (Bathurst):** 30 octobre de 13 H à 15 H (via ZOOM)

**Région 3 (Moncton):** 30 octobre de 18 H à 20 H

**Région 4 (Sussex):** 2 novembre de 13 H à 15 H

**Région 5 (Fredericton):** 2 novembre de 18 H à 20 H

**Région 6 (Wicklow):** 1 novembre de 18 H à 20 H

Si vous ne savez pas dans quelle région vous vous trouvez, veuillez appeler le bureau au (506) 452-8101.